



Protokoll styrelsemöte 2024-02-01

Närvarande: Cecilia Engblom, Lena Andersson, Mats Bjellsäter, Lars Öjerbäck, Henrik Jarpner, Berndt Sparrwardt, Tina Svärd, Marianne Spegel, Bengt Göran Broström, Katarina Pahlin

§ 1 Mötets öppnande

Cecilia Engblom, ordförande för mötet, hälsade välkommen.

§ 2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

§ 3 Information G4G

- Leo kommer ta över juniorverksamheten och göra själva upplägget tillsammans med Neil och Sarah. Leo ser fram emot detta.
- Gällande restaurangen så kommer Golf4Golfers fortsätta driva den. Man arbetar just nu med ett bemanningsföretag för att hitta resurser. Det kommer att vara en ny kock, som kommer att laga maten i sitt eget kök och leverera till restaurangen. Vissa ändringar av öppettider och priser kommer att ske.
- Mötet ställer frågan kring när banan planerar att öppnas, vilket styrelsen tar med sig.
- På Klubb-SM förra året anmäldes ett lag som inte hade någon stark anknytning till klubben. Intresse för denna tävling finns bland medlemmar i klubben. Henrik Jarpner stämmer av med Neil att något lag ännu inte är anmält. I sådant fall kan de intresserade anmälas.
- Följande åtgärder planeras inför/under denna säsong:
 - Tee på hål 18 är åtgärdad, det enda som återstår är att lägga gräs
 - Bunkrar ska få ny sand, ett par bunkrar ska grävas ut
 - Damtee på par 3-hålen ska jämnas till
 - På hål 16 ska det röjas på höger sida

§ 4 Ekonomi

- Allt är inbokat, och det finns ett resultat. Preliminärt kan nämnas att det är ett positivt resultat, framförallt till följd av juniortävlingen.
- Budgetförslagen är inlagda, och Cecilia och Lena går igenom detta inför årsmötet. Sedan ska revisorn gå igenom allt.

§ 5 Datum och dokumentation för årsmötet

Datum för årsmötet är satt till 9 april i klubbhuset. Till detta behövs verksamhetsberättelser och verksamhetsplaner från alla kommittéer. Cecilia skickar ut underlag för detta.

§ 6 Information från kommittéer

Klubbkommittén

De ska snart ha sitt första möte för säsongen. Det är i dagsläget lite oklart kring sponsorerna.

Tävlingskommittén

Ska ha möte i mitten av februari för att bestämma tävlingskalendern. Avstämning ska ske med G4G angående deras tävlingar. Tävlingskommittén kommer även att stämma av ifall G4G kan bidra med något till tävlingsledare.

Ett D50-lag och ett D70-lag är anmält till seriespel. På herrsidan ser det ut som att det inte blir något H40-lag denna säsong.

Hanteringen av lagkläder ska gå via Cecilia denna säsong. Inga kläder kommer att kunna hämtas ut utan hennes godkännande.

Regel- och handikappkommittén

Det har varit en del problem med vatten på banan, och Berndt har varit på banan och inspekterat tillsammans med G4G. Kommittén kommer att se över hela banan lite längre fram, för att se så att alla pinnar och sådant finns.

Bankommittén

Henrik har pratat med Neil, som är mycket positiv till denna kommitté. Under denna säsong ska samarbetet med G4G sättas upp. Fler medlemmar till kommittén kommer att sökas.

Seniorkommittén

De är klara med sommarprogrammet vad gäller onsdagsgolfen. Den drar igång 8/5, och allt är klart avseende tävlingsledare. Man har stämt av med G4G kring lunchpriser och pris för golfbil.

Under vintern har man kört sina sedvanliga aktiviteter, med god uppslutning.

Dam/herrkommittén

Är inte närvarande, men kommer att köra sin verksamhet som vanligt.

§ 7 Övriga frågor

- Mats genomgår en regelkurs, och kommer att bidra med sin kunskap efter detta.

§ 8 Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet.

Nästa möte kommer att vara i början av mars. Cecilia återkommer med datum kring detta.

Underskrift/justering



.....
Cecilia Engblom, ordförande



.....
Katarina Pahlin, sekreterare